

Directions Lucerne



By train:

From the train station Lucerne, take bus no. 1 (direction Maihof) or 22/23 (direction Ebikon) until bus stop *Schlossberg*.

Cross the main street (Zürichstrasse, towards bakery Müller) and then cross Vallasterstrasse on your right. Walk straight into the one-way street and follow the signpost *Galerie Meile*. The gallery is situated directly behind the school building.

By car:

Take the highway exit *Emmen-Süd* (direction Ebikon and Hospital). After approx. 2 km, take the second exit of the roundabout (direction Ebikon). After approx. 100 m – *before* passing the traffic light – take the left lane, turn into the one-way street and follow the signpost *Galerie Meile*. The gallery is situated directly behind the school building.

Mit dem Zug:

Vom Bahnhof Luzern fährt Bus Nr. 1 (Richtung Maihof) oder 22/23 (Richtung Ebikon) bis Haltestelle *Schlossberg*.

Hauptstrasse überqueren (Zürichstrasse, Richtung Bäckerei Müller) und dann auf der rechten Seite die Vallasterstrasse überqueren. Geradeaus der Einbahnstrasse und dem Schild *Galerie Meile folgen*. Die Galerie befindet sich direkt hinter dem Maihofschulhaus.

Mit dem Auto:

Autobahn Ausfahrt *Emmen-Süd* (Richtung Ebikon, Spital) nach ca. 2 km folgt ein Kreisell, die zweite Ausfahrt (Richtung Ebikon) nehmen, nach weiteren 100 m – unmittelbar *vor* der Ampel – links einspuren und in die Einbahnstrasse einbiegen, dem Schild *Galerie Meile folgen*. Die Galerie befindet sich direkt hinter dem Maihofschulhaus.